
Käsmu külaselts MTÜ ja Kandikogu 01.08.2022 juhatuse koosolek 

 

Osalejad: 

 

Eduard Vainu 

Reet Hääl 

Aleksander Tiidemann 

Kalev Kase 

Mari Vihuri 

Andre Sepp 

 

 

 

1. Vallalt info - ei ole saanud vastust  kabelimäe parkla ja valgustuse osas. Tuletame 

end meelde. Neljap on vallas komisjon, mis arutab Käsmu 500 teemat. 

2. Sügisiene taotluste voor - mida taotleme? 

3. Rahvamaja 

a. Soojendus 

i. ventilaatorite paigaldus parandaks seda esimest probleemi 

ii. Uurime mobiilsete soojendite hinda 

iii. Uurime mis on Käsmu rahvamaja amperaaž - Reet uurib 

iv. Rahvamaja elektri tasub Haljala vald 

b. koristamise tasustamine - Virge on valmis võtma tasu. 

c. Esimese saali ja veranda remont 

i. Millal KOP taotlused lahti tehakse? Kas saame soojustuse ka lisada 

kogu projektile. 

4. Pumpic jalgrattahoolduspukk - Tarmo lubas Augustis? 

5. RMK juhiga kohtumine planeerida peale seda, kui ta on RMK ametist maas. - mida 

saab, mida ei saa teha Käsmus 

6. Jaanitule plats 

a. Elekter 

i. kaabel on hilisem, kui nõuka aeg 

ii. Kivibergi käest küsida, ta peaks teadma mis on kaabli võime ja 

ajalugu 

iii. Uus taotlus KEA’le elektri osas.  

iv. Elektrikapp maasse, kui ei saa posti? 

b. Kiik 

i. Uurime välja, mis on külakiige rajamise kulu, et esitada vallale 

hinnaguline maksumus. 

ii. Valla fin - investeeringutoetus 

iii. Kogume annetusi omafin saamiseks.  

iv. Lava - küsime muusikutelt ka mis oleks kõige õigem kuju 

v. Kogukonna lõkkeplatsi arenadmise toetus 

c. Poole tee peale pink juurde, et vanainimesed saaks puhata 

7. Bussipeatuse WC - ukses on ava, kas teema on maas? 

a. WC’s on lamp olemas. Teema maas. 

8. Viru Folk on tulemas, kas peame midagi omalt poolt valmistama ette 

a. Rahvamaja ruumide kasutamine laona - kinoprojektori ruum on täis Folgi asju 



 

9. Mari Vihuri uuris rahastuse meetmeid 

a. EU projektid on veidi liiga suured, et läbi vedada. 

b. KIK annab mingit rahastust 

c. Riigi tugiteenuste keskus - 31.08.2023 (pigem suurtele projektidele) 

d. Küsime kas Marko Tormil on mingeid katuserahasid ka? 

10. Kabelimäe WC haiseb, Elin Küttimit häiris. Tegelikkuses on WC suurepärases korras 

11. Lisame eratee sildi Mai Aavisto teejupile, mis jääb bussipeatuse parklast lõuna poole 

12. Palume vallal lisada kiiruse piirangu ning tupiku märk Ranna tee otsa. 

13. TRAMile kiri, et piirata paadiliiklust muuli ümbruses. 

14. Vallale järelepärimine sadama registreerimise osas, siis saame Muuli täielikult 

paadiliiklusele sulgeda. 

15.  Arengukava. 24.08 on küla ja kandivanemate kohtumine, kus saab esitada 

ettepanekuid arengukava koostamiseks. Selleks ajaks peab olema Käsmul kindel 

ettepanekute nimistu olemas. Reet pani kokku väga põhjaliku nimekirja tegevustest, 

mis tuleks läbi viia. Otsustasime korrigeerida olemasolevat ettepanekute nimistut 

üldsõnalisemaks, et seda saaksid kasutada ka teised külad. 

a. Näitame oma ettepanekuid ja mõtteid arengukava koostamisel 

b. Näitame teistele küladele, et oleme võimelised saama sissetulekuid ja 

pakkuma omaosalust. Omaosaluse osa võiks olla oluline kaalukeel. 

c. Kuna viimati on läinud kõik suuremad investeeringud vallakeskustele, vaja 

pöörata ka tähelepanu väiksematele asulatele. 

 

d. Tähtajad:  

08.08 on ettepanekute tööversioon olemas jagatud dokumendina 

Dokumendi link: 

https://docs.google.com/document/d/1n0OeXLKnThzjR2N69Kkysu5mfSLZqkf

mgUnAquIJlKo/edit 

16.08 teiste kommentaarid lisatud, valmis viimaseks toimetamiseks 

 

Reet 

 

● Uurib mis on amperaaž küla lõpuplatsil 

● MAXprogramm 64 A : 16A muusika, 16A toitlustus, 32A valgusmäng. Eraldi 

väljavõtted siis. Muusika ja valgus ei tohi toitlustusega kattuda. Vald maksab. 

● Mis Ike Volkov arvab lava suurusest? 

● Peep Veedla: metsalava on seal olnud 12X8, sealt hakkaks kauplema, väike 

tagaruum võiks ka olla. MIN programm 6X4 

● Suhtleb Ikega lava projekteerimisest  

● Ike on teinud koostöös Kõrvitsaga. Saatis plaanid ka: Kuressaare, Põlva, 

Uhtna, laen ühe üles, kõik sarnased aga ta ütles, et projekteerimiseks peaks 

olema geodeetiline alusplaan ja maaomaniku luba muidugi … jne …ehk 

eskiisi osas jättis vastamata. Teeb ja mõtleb ja oktoobriks esitab ka. 

● Mudib veidi ettepanekuid ja esitame need vallale.  

● Muditud ja Eduard vast esitas 9.08.2022 

 

 

Kalev  



 

● Suhtleb Kivibergiga lõkkeplatsi kaabli amperaaži osas. 

● Uurib, mis on külakiige rajamise kulu 

● Koostab lähteülesande külaplatsi projekteerimiseks 

● Uurib, kas me saame praegu alustades kiige 2023 jaaniks valmis 

● Suhtleb Hanno Grosschmitiga 

 

 

 

 

 

Eduard 

 

● Täpsustab, mis toimub 24.08 külavanemate koosolekul 

Üldine ülevaade arengukava planeerimisest ja kohtumine. Valla poolt üsna üle jala 

planeeritud. Eeldasin ikka töötuba vms. Hetkel on pigem ühiskohvitamine. 

● Räägib Priit Maanurmega seoses võimalike soojendusseadmete kohta 

● Suhtleb Virgega - kas on tehtud juba rekonstrueerimise projekt eesruumile 

● Tuletab vallale meelde, et ootame projekteerimistingimusi ning vastust seoses 

tänavavalgustusega ja kiriku esise parkla projekti lähteülesandega (või pakume ise 

välja eskiisi?) 

● Kirjutab Transpordiametile seoses ujumise alaga 

Kirjutatud 

● Loob ligipääsud dokumetidele 

 

 

 

 



 
 


